



Credit: Bruno Cherbit

#### DEUTSCH:

Mit dem Ausbau der Informatik an unserem TUM Campus Heilbronn kommt auch seine Internationalisierungsstrategie weiter voran. Mit der Hebrew University of Jerusalem (HUJI) habe ich bei einem Besuch in Israel mit HUJI-Präsident Prof. Asher Cohen eine Absichtserklärung zur Zusammenarbeit im Bereich Datenwissenschaften unterzeichnet. Gemeinsam fokussieren wir unsere Kooperation auf Artificial Intelligence und Decision Making.

#### ENGLISCH:

The expansion of informatics activities at our TUM Campus in Heilbronn is also an important step forward in the campus internationalization strategy. While visiting Israel, I signed a Memorandum of Understanding together with Hebrew University of Jerusalem (HUJI) President Prof. Asher Cohen covering collaboration with HUJI in the field of Data Science. Our joint focus in the partnership will be on Artificial Intelligence and Decision Making.